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SLOVENSKO: Premiér Eduard Heger (OĽANO) predstavil koaličným partnerom reformu
fungovania koaličnej rady. Chce ňou sprehľadniť procesy a priniesť viac pokoja. Povedal to
v diskusnej relácii RTVS Sobotné dialógy

Na snímke predstavitelia vlády

Heger nechcel viac svoj návrh konkretizovať. Povedal, že o ňom rokuje v koalícii.

S blížiacou sa republikovou radou SaS Heger povedal, že s každým koaličným lídrom rokuje a každý
má nejaké požiadavky, no nechcel ich špecifikovať. Oceňuje, že každý si uvedomuje zodpovednosť, a
prosí, aby v nej zotrvali. Treba podľa neho ukázať Slovensku, že demokratické strany vedia dovládnuť
a majú výsledky.

Konflikt medzi SaS ministrom financií Igorom Matovičom nesmie vyústiť do pádu vlády
“Nemôžeme si dovoliť skrátiť volebné obdobie, rozpad vlády,” vyhlásil Heger.

Premiér rešpektuje diskusiu vzhľadom na návrh predsedu Sme rodina Borisa Kollára o predložení
ústavného zákona, ktorý by umožnil skrátenie volebného obdobia, no nemyslí si, že je to správny
nástroj.
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Naopak líder mimoparlamentného Hlasu-SD Peter Pellegrini víta iniciatívu šéfa Sme rodina Borisa
Kollára, ktorý avizoval predloženie ústavného zákona, ktorý by umožnil skrátenie volebného obdobia.
Pellegrini si však myslí, že Kollárovi tento návrh v koalícii neprejde. Podobne to vníma aj poslanec
Richard Takáč zo Smeru-SD.

Úspešnosť krajiny podľa Hegera závisí od toho, ako budú ďalej vystupovať Richard Sulík a
Igor Matovič

Heger označil ako profesionálne piatkové (1. 7.) vystúpenie ministra hospodárstva Richarda Sulíka
(SaS) a ministra financií Igora Matoviča (OĽANO) počas brífingu k investícii automobilky Volvo. “Bol
som na nich hrdý,” povedal. Ak by takto vystupovali naďalej, Slovensko môže byť podľa neho
úspešnou krajinou.

 

ZDROJ: HD/HSP/ redakce cz24.news


